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VERSLAG DIGITALE VERGADERING 
11 januari 2022 - 19u00. 

 
Aanwezig 

• Dagelijks bestuur: Géry Smet, Harry De Beleyr, Pieter Debaets. 
• Leden: Christophe De Grande, Chris Picavet, Katty Van Driessche, Maxine Vandorpe, Peter Van 

Lijsebetten. 
• Stadsbestuur: Johan Heirbaut. 
• Verontschuldigd: Peter Buysrogge, Valérie Tack, Caro Buyse, Rik Dhollander, Peter Nees, Carine 

Verleyen. 
 
Voorzitter Géry Smet verwelkomt de aanwezigen, vermeldt de verontschuldigden en brengt zijn 
nieuwjaarswensen over.  
 
01. Bedanking ontslagnemende leden Valérie en Rik 
Zal gebeuren op het uitgestelde etentje. 
  
02. Goedkeuring verslag vergadering 06-12-21 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
Géry was vergeten om op die vergadering Pieter en Peter VL te bedanken voor hun bijdrage in 
de organisatie van de petanquenamiddag voor de leden. Is bij deze gebeurd.  
 
03. Academische Hulde van Sportlaureaten: alternatieve prijsuitreikingen 
De leden van de sportraad zullen instaan om de aandenkens voor de 14 kampioenen aan huis te 
bezorgen. Géry vraagt om telkens een foto te nemen voor verdere communicatie. 
De negen genomineerden voor de drie bijzondere sportprijzen zullen worden uitgenodigd voor 
een beperkte huldiging in het stadhuis. Datum wellicht 02-02-2022. 
 
04. Tussentijdse verkiezing 1/3 sportraad 
De eerder vooropgestelde datum voor de verkiezingsvergadering (17-01) wordt verdaagd naar 
21-02-22. Indien op dat ogenblik nog niet fysiek toegelaten, zal dit digitaal verlopen.  
Alle kandidaten en stemgerechtigden moeten vooraf een presentatiedocument met foto’s 
ontvangen, naar het voorbeeld van de oprichtingsverkiezing in 2019. 
Het nieuw dagelijks bestuur zal worden verkozen op de vergadering van 08-03-2022. 
Pieter en het lid/de leden van het huidig dagelijks bestuur dat/die herverkozen wordt/worden 
zullen de agenda opmaken van die vergadering.  
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05. Sportkringpark en zwembad De Watermolen: status 
De eerstvolgende vergadering van de stuurgroep is pas op 21-01-2022. 
Diezelfde voormiddag vindt eveneens een coördinatievergadering plaats met alle ontwerpers 
die betrokken zijn bij het project.  
 
06. Site Pastoor Copstraat: status 
Pieter verwijst naar de volgende vergadering van de stuurgroep, nl. op 14-01-2022. 
 
07. Het Sportgesprek: opvolging 
De werkgroep is nog niet kunnen samenkomen. Johan zal een datum voorstellen in de loop van 
februari. 
 
08. Satellietgroepen 
Maxine tracht vanuit de satellietgroep communicatie google agenda voor ieder lid op punt te 
stellen. 
Er is geen nieuws uit andere satellietgroepen. 
 
Bijzonder pleidooi 
Chris pleit voor het beleggen van thematische vergaderingen, waardoor interessante 
onderwerpen meer diepgaand kunnen worden besproken en waardoor de sportraad meer 
impact kan krijgen op het sportbeleid en op concrete sportinitiatieven in de stad. Als voorbeeld 
haalt hij het looptraject in de wijk van De Witte Molen aan, de kansen voor ontwikkeling in het 
Sportkringpark en in de site aan de Pastoor Copstraat, maar zeker ook het binnenhalen van 
hoogstaande sportevenementen.  
Pieter vult aan met het thema dat aan bod kwam tijdens het Sportgesprek, nl. de benutbare 
sportaccommodaties van scholen voor sportclubs. Géry verwijst naar een voorstel overgemaakt 
aan de schepen wat betreft een wielerronde die Sint-Niklaas zou kunnen aandoen.  
 
De sportraad gaat ermee akkoord dat de leden voor de volgende vergadering onderwerpen ter 
bespreking kunnen aanbrengen.  
 
09. Rondvraag 

• Christophe vraagt of er informatie beschikbaar is in verband met de nieuwe tarieven 
voor De Ster en de kritiek die er is op het verdwijnen van gezinsabonnementen.  
Pieter deelt mee dat er ’s anderendaags een overleg is gepland tussen een afvaardiging 
van de stad en van de provincie.  

• Harry verwondert er zich over dat er nu vijf padelterreinen zijn aangelegd aan sporthal 
Ter Beke in Sinaai, terwijl er bij aanvang sprake was over slechts drie.  
Toegelicht wordt dat de kandidaat-concessiehouder de vrijheid had om binnen de hem 
toegewezen zone het aantal terreinen aan te leggen en te exploiteren, dat haalbaar was.  

 
 
De voorzitter sluit hierna de vergadering. 
 
 
Johan Heirbaut 


